

الشروط والأحكام الخاصة بعرض كريم
Terms and Conditions of Careem Campaign

- This is a limited time offer and will run between 01 April 2026 and 31 Dec 2026.
- This offer is only applicable for Al Hilal Mastercard Credit Card customers.
- To avail the discount customers need to make the purchases using Al Hilal Bank Mastercard Credit Card.
- Food offer: 30% off up to AED 50 on a minimum order value of AED 50.
- Discount can be availed by the customer 2 times during each calendar month of the offer period.
- Use of code AHB30 is a must to avail of the discount.
- Grocery offer: 30% off up to AED 50 on a minimum order value of AED 50.
- Use of code AHB30 is a must to avail of the discount.
- Careem Plus: Customers can avail a complimentary Careem Plus membership by subscribing via the Careem app using their Al Hilal Bank Mastercard Credit Card during the following period 01 June 2026 till 30 Aug 2026.
- Al Hilal Bank reserves the right to cancel the offer at any time without disclosing any reason to the Cardholder.
- The Bank reserves the right to amend, withdraw, or supplement these Promotion Terms at any time, by providing notice in accordance with applicable laws and regulations.
- These terms and conditions shall apply to the offer, in addition to the terms set out in the Al Hilal covered card Terms and Conditions and General Terms and Conditions for Accounts and Banking Services.
- هذا العرض لفترة محدودة ويسري من 01 أبريل 2026 حتى 31 ديسمبر 2026.
- هذا العرض متاح حصرياً لحاملي بطاقات الائتمان ماستركارد من مصرف الهلال.
- للاستفادة من الخصم، يجب على المتعاملين إجراء عمليات الشراء باستخدام بطاقة ماستركارد الائتمانية من مصرف الهلال.
- عرض الطعام: خصم 30% بحد أقصى 50 درهماً عند الطلب بحد أدنى بقيمة 50 درهماً.
- يمكن للمتعامل الاستفادة من الخصم مرتين في كل شهر خلال فترة العرض.
- يجب استخدام الرمز AHBQ30 للاستفادة من الخصم.
- عرض البقالة: خصم 30% بحد أقصى 50 درهماً عند الطلب بحد أدنى بقيمة 50 درهماً.
- يجب استخدام الرمز AHBQ30 للاستفادة من الخصم.
- كريم بلس: يمكن للمتعاملين الحصول على عضوية كريم بلس مجاناً عند الاشتراك عبر تطبيق كريم باستخدام بطاقة ماستركارد الائتمانية من مصرف الهلال خلال الفترة من 01 يونيو 2026 إلى 30 أغسطس 2026.
- يحتفظ مصرف الهلال بالحق في إلغاء العرض في أي وقت دون إبداء أي سبب لحامل البطاقة.
- يحتفظ المصرف بحقه في تعديل أو سحب أو إضافة بنود إلى شروط هذا العرض في أي وقت، مع إشعار المتعاملين وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها.
- تسري هذه الشروط والأحكام على العرض بالإضافة إلى شروط وأحكام البطاقة المغطاة الصادرة عن مصرف الهلال، والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية.